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In Trots! vertelt Thijmen wat hij zou 
doen als hij de loterij zou winnen! 

Met pony en kar pendelde Marjan, 
ze vertelt erover in Onderneem’t.. 

Deze keer in Uit de natuur een 
bloeiende estafette.
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9 - 2021  |  neem een gratis abonnement of neem mee bij een afhaalpunt   |   www.terwoldsepost.nl 

Terwoldse Post nummer 9 alweer, en wat hebben we er weer met veel plezier 
aan gewerkt om weer een variatie aan verhalen te brengen.  

Naast verhalen hebben we ook een Oproepje en Extra’s waar we wel wat 
hulp bij kunnen gebruiken. Misschien wel van jou? Samen maken we immers 
meer mogelijk en elke stem telt! 

Leuk nieuws is dat onze redactie zich heeft verrijkt met de pen van Annemarie 
Jager, in deze editie schreef ze Uit de natuur. Voor Trots! zijn we op bezoek 
geweest bij Thijmen, en de Kids leren over allerlei beroepen tijdens de 
Kinderboekenweek. Voor Onderneem’t waren we op het erf bij Marjan, in 
Nieuws kijken we bij gospelkoor Inspiration en Tante Hannie heeft prachtige 
verhalen in Vrogger.

Ga er lekker voor zitten en geniet van de verhalen. Blijf ze vooral met ons 
delen. Achter de schermen zijn we bezig met een bijzondere ‘special edition’ 
van de Terwoldse Post, wordt vervolgd! 

Wil je ook iets kwijt, iets leuks te vertellen? 
Mail de redactie dan gewoon even: dorpscontactpersoonterwolde@gmail.com. 
Nog geen abonnee? Mail dan je adres even door!

Namens het hele team, veel leesplezier!

Dorpscontactpersoon Terwolde

VOLGONS OOKONLINE!

2 5 8

Wil je iets met ons delen? 
Jouw verhaal in de Terwoldse 
Post? Laat het weten. Stuur een mail 
naar: dorpscontactpersoonterwolde@
gmail.com 

Verspreiding
De Terwoldse Post valt gratis bij 
liefhebbers in de bus. Vind je ‘m 
leuk? Geef je dan op voor een gratis 
abonnement, of neem ‘m mee bij 
een afhaalpunt in het dorp.
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Op een woensdagmiddag waren we op bezoek bij 
Thijmen. 

’s Avonds gaat hij met zijn vader en een paar vrienden 
naar een voetbalwedstrijd van Go Ahead Eagles, ze zitten 
altijd op de B-side. Deze avond spelen ze tegen PSV. 
Thijmen gaat voor een gelijkspel, hij voorspelt dat de 
eerste goal voor Go Ahead zal zijn aan het begin van de 
wedstrijd en dat PSV later in de wedstrijd scoort. 
Ze hebben al jaren een seizoenkaart, naar iedere thuis-
wedstrijd gaan ze en soms ook naar uitwedstrijden. 

Zelf voetbalt hij niet meer, maar het spelletje blijft mooi 
om naar te kijken. 

Thijmen is 15 jaar en moet dit jaar examen doen op het 
Zone College in Twello. Hij weet nog niet goed welke 
vervolgopleiding hij gaat doen, maar in ieder geval wel 
iets waar hij veel buiten kan zijn.
 
Een leuke vraag aan jongeren is altijd wat ze zouden doen 
als ze de loterij zouden winnen, Thijmen zou een mooi 
huis op het platteland kopen, ook een eigen bedrijf zou hij 
gaaf vinden en als er dan nog geld over is, dan lekker op 
vakantie. Het platteland trekt hem aan, Terwolde vind hij 
een mooi en rustig dorpje. Twello en Deventer zijn een 
stuk drukker aldus Thijmen.
 
Als afsluiting van dit leuke gesprek mocht hij een kaart-
je uitzoeken met een bijzondere vraag. Stel dat je in de 
middeleeuwen zou leven, wat voor werk zou je dan doen? 
Thijmen zou dan willen meevechten in duellen, hij kijkt 
nu ook veel series en films die gaan over de middeleeu-
wen.

We wensen Thijmen veel plezier tijdens de wedstrijden 
van Go Ahead en succes in je laatste jaar op het Zone 
College.

Plaatje!
Dit plaatje is ingezonden door Rianne Kiesbrink. Jouw plaatje ook hier? Mail ‘m naar ons!

Trots! Young at heart
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Home Sweet Home 
Rond haar 50e is Marietje naast het boerenbedrijf gaan 
werken bij Taxibedrijf Ensink. Voornamelijk bracht ze 
kinderen naar speciaal onderwijs in Apeldoorn en Arnhem. 
Als een kindje voor het eerst mee ging, ging Marietje eerst 
naar het gezin om zichzelf voor te stellen, zo wisten de 
ouders met wie hun kindje meeging. Ook werd het taxibus-
je werd bij verjaardagen versierd. Voor de vakantie werd er 
een uitje naar een park georganiseerd.
 
Naast de brand in 1964, is de familie Bosman in 2001 ge-
troffen door de MKZ crisis, 17 koeien werden er geruimd, 
je mocht het erf niet af, boodschappen werden door buren 
of familie gedaan. Met drie andere boeren uit Terwolde 
komen Freek en Marietje ieder jaar nog bij elkaar, door 
Corona uiteraard wat minder. Deze nare gebeurtenis heeft 
op een bijzondere manier voor verbinding gezorgd.

Op een gegeven moment werd er in huize Bosman wat 
vaker gesproken om te kijken of ze wat kleiner zouden 
gaan wonen, een huis met wat minder onderhoud in en om 
het huis. Heel vlot na deze gedachtegang kwam het huis 
aan de Zwanekamp vrij. Samen met hun zoon hebben ze 
het huis bekeken en het voelde direct goed, een keurig huis 
waar je niet veel aan hoefde te doen. Voornamelijk saus-
werk en een nieuwe keuken. De lampjes in de keuken zijn 
begin oktober geplaatst, toen was het ook helemaal af. 31 
mei 2021 was de sleuteloverdracht en op 26 juni zijn ze 
verhuisd.

Ze hebben een leuk contact met de nieuwe mensen die 
aan de Wellinkhofweg komen te wonen. De drie kippen 
en pony Boris mochten aan de Wellinkhofweg blijven. 
De dieren werden verzorgd door Freek en Marietje en 
door de nieuwe eigenaren. Ze spreken elkaar af en toe, de 
post wordt gehaald of gebracht. Gemoedelijk gaan ze met 
elkaar om en dat voelt goed.

Terwolde; een gemoedelijk dorp om te wonen, op vrijdag-
middag worden er geen afspraken gemaakt, want dan gaan 
Freek en Marietje naar de Ontmoeting.

Op de koffie aan de Zwanekamp bij Freek & Marietje 
Bosman.

Bij Voorhorst, nu Brasserie Kriebelz, hebben Freek en 
Marietje elkaar ontmoet. Eens in de zes weken was er een 
dansavond waar alle jongelui uit Terwolde en omstreken 
naar toe gingen. De avond begon om 19.00 uur en eindigde 
om 23.00 uur, tijdens deze avonden was er altijd live-mu-
ziek. Marietje was toen 16 jaar en Freek 22 jaar. Freek 
vroeg Marietje of hij haar naar huis mocht brengen, vanaf 
toen hadden ze verkering.

Marietje is in 1942 geboren aan de Wellinkhofweg, Freek 
kwam uit Welsum. De vader van Marietje is in 1953 over-
leden, haar oudste broer heeft eerst geboerd aan de Wel-
linkhofweg, in 1961 namen Freek en Marietje het bedrijf 
over. De boerderij heet Hof ten Tuyll, genoemd naar het 
buitengebied de Tuylermarker, waar ook een klompenpad 
doorheen loopt. Ze hadden ongeveer 25 koeien en een paar 
varkens, hier konden ze net van rondkomen. In 1964 is de 
boerderij getroffen door blikseminslag, dit was net voor de 
bouwvak vakantie. Een heftige gebeurtenis. 

Oproepje
Heb je even voor mij? 

Als het goed is, is er onlangs een enquete in de bus geval-
len. Deze is verspreid aan alle inwoners van Terwolde en 
de Vecht. Heeft u hem niet gezien? Geen probleem, vraag 
even bij uw buren of scan deze QR-code, dan kunt u hem 
alsnog invullen.

In de enquête vragen we u met ons mee te denken over de 
vraag: “Wat doet de kerk met u?” Graag krijgen wij input 
van iedereen, of u nu regelmatig naar de kerk gaat of 
helemaal nooit. Of u nu jong bent of al op leeftijd. Voor 
de 1 zal de kerk namelijk als gemeente van belang zijn, 
terwijl de ander het kerkgebouw bewonderd als middel-
punt van het dorp. 

Wij hopen dat zoveel mogelijk mensen max. 10 minuten 
de tijd zal nemen deze enquête in te vullen, zodat wij aan 
de slag kunnen met de wensen van alle mensen uit de 
regio. U mag de enquête anoniem invullen.

Vult u deze voor 1 novem-
ber in laat u uw gegevens 
achter, dan maakt u kans 
op een waardebon van 
Brasserie Kriebelz, Eetcafe 
de Groot of Coop de Lelie, 
allen t.w.v. 50 euro. 

Alvast bedankt voor uw 
medewerking!
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Kids!
Kinderboekenweek bij De Bongerd!

Op Kindcentrum De Bongerd is de Kinderboekenweek van start gegaan, het thema is dit jaar “Worden wat je wil”. 
In elke groep was een gastspreker die kwam vertellen over zijn of haar werk. Zo was er een boomverzorger, iemand 
uit de zorg, een politieagent, een fietskoerier, een laborante en een directrice van een kindcentrum. De kinderen in de 
basisschoolgroepen hadden van te voren vragen bedacht voor de gastsprekers en bij de groepen van de kinderopvang 
werd een mooi boek voorgelezen.

Zo kreeg groep 7 Ellie Lust op bezoek in de klas. Ellie vertelde vol overgave over haar beroep en de kinderen luister-
den ademloos naar haar verhaal. Juf Lotte Huisman, directrice van kindcentrum de Bongerd kwam voorlezen bij de 
peuters van de peutergroep van de Bongerd. Het verhaal ging over een buschauffeur, na het verhaal hebben we samen 
gezongen over de bus. De kinderen mochten ook vertellen wat ze later willen worden. Juf Lotte vertelde over haar 
kantoor en dat wilden de peuters graag met eigen ogen bekijken. Wie weet wordt 1 van deze peuters wel de toekomsti-
ge directeur of directrice van ons kindcentrum!

Bedankt gastsprekers, namens alle kinderen en team kindcentrum de Bongerd!



Onderneem ‘t 
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In deze Onderneem’t zijn we op het erf bij Mar-
jan’s Paardenschool. Ze woont met haar 2 kin-
deren aan de Haverkampsweg, samen met haar 
kudde paarden.   

“Maar we zijn op het erf altijd met veel meer. Niet alleen 
leerlingen maar ook mensen die hier graag blijven komen 
of wat extra begeleiding krijgen omdat ze tussen het wal 
en het schip zijn geraakt. Het is een levendige bedoening 
op het erf. Ik hou ervan om mensen letterlijk en figuurlijk 
de ruimte te geven. Met of zonder paard.”

We zitten buiten in het herfstzonnetje aan de lange tafel. 
De kinderen halen koffie en knuffelen ondertussen het ko-
nijn. Ook Teo zit erbij, hij loopt hier stage om erna terug 
te keren naar Uruguay. Terwijl de kippen om ons heen 
scharrelen en de hond een natte neus komt geven, stel ik 
haar de vraag hoe ze met paarden is begonnen.  

“Van kleins af aan, eerst moest ik van mijn moeder rijles 
nemen bij de manege, voordat ik zelf wat met paarden 
mocht. De eerste 10 lessen heb ik alleen maar gehuild 
vanwege het rondjes rijden in de bak. Daarna is het wel 
goed gekomen hoor, ik dacht bij mezelf dit moet anders 
kunnen. Met mijn 7 jaar had ik er al ideeën over en vond 
het logisch om eerst verbinding te maken met je paard als 
je gaat paardrijden. Rond mijn 12e had ik een verzorgpo-
ny. Als ik daar op ging zitten, was ik me er bewust van 
dat ik het paard niet in de weg wilde zitten. Dat het zo fijn 
mogelijk voor het paard moest zijn, zonder nare bitten, 
zweepjes en sporen enzo. Voor mij is een holistisch bena-
dering en het Centered Riding hieruit voortgevloeid.”

Aanvankelijk wilde ze dierenarts worden, werd uitgeloot, 
en volgde diverse andere studierichtingen zoals psycho-
logie en de hogere landbouwschool. Het leuke is dat ze 
de hogere landbouwschool stage volgde op de toen nog 
biologische boerderij van Wim Hekkert. Met haar pony en 
kar pendelde ze toen heen en weer vanuit Deventer waar 

ze in 2000 begon met Marjan’s Paardenschool. Later ves-
tigde ze de school op de boerderij van Wim Hekkert. 

Je kunt er een les volgen, bezig zijn met de paarden, 
werken aan je re-integratie en persoonlijke ontwikkeling. 
Want, zo vertelt Marjan: “Daar zijn paarden prachtige 
spiegels voor: hoe je zelf in het leven staat en in je vel zit. 
Je leert bij ons alles: uit de wei halen, verzorgen, opza-
delen, controle op gezondheid. Ik heb de afgelopen 15 
jaar opleidingen door heel Europa gedaan, me verdiept in 
voeding, hoeven kappen, zadel passen en osteopathie bij 
paarden. Maar het meest belangrijke om door te geven is 
voor mij toch wel het Centered Riding, waar hier op het 
erf ook wel clinics over zijn.” 

Centered Riding is ontwikkeld door Sally Swift die 
Tai-chi, de Alexander techniek en klassieke dressuur 
combineert. Marjan: “De basis is: alles wat jij in je lijf 
doet, voelt het paard en dat zie je ook terug in het paard. 
Zie het als slow training. Je respecteert de dynamiek van 
het paard wat er voor zorgt dat ze veel beter in hun vel 
zitten. Ik heb paarden van boven de 25 jaar die het nog 
steeds heel goed doen. Een van de meiden hier volgde 
een natuurgeneeskundige opleiding en een ander volgt de 
reguliere opleiding diergeneeskunde, dat is een prachtige 
combinatie. 

Mijn liefde voor paarden? Ik voel me goed bij ze, wordt 
er rustig van. En het platteland, ik zou niet weten wat ik 
in de stad moet. De rust, de ruimte, het groen, leven met 
de natuur en de seizoenen. Er is nooit sleur, geen dag is 
hetzelfde. Ik geef les, ben bezig op het Xtreme Trail Park 
in Empe en op zondag maak ik met de koets een buitenrit 
hier door de omgeving. Dit is het leven waar ik van hou.

Ondernemer in Terwolde? Vertel je graag wat over jouw bedrijf? Stuur een mailtje en we hangen aan 
de telefoon voor een artikel hier op deze plek in de Terwoldse Post!

Extra
Doneer jij je statiegeldbon bij Coop De Lelie?
Je dorpsgenoot leren kennen of weten hoe het vroeger 
was in ons mooie dorp. De Terwoldse Post, het krantje 
voor inwoners van Terwolde, vertelt je alle mooie verha-
len. Doneer jij je statiegeldbon? Dan kunnen wij mooie 
verhalen blijven maken!
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Nieuws!

Het verenigingsleven, een onmisbaar onderdeel van 
ons leven en zo ook in ons dorp. In Nieuws! duiken we 
in ons veelzijdige verenigingsleven en laten je als lezer 
kennis  maken met de vele aspecten hiervan.
Terwolde kent een lange geschiedenis als het gaat om ons 
verenigingsleven. Verenigingen werden aan het begin van 
de 20ste eeuw opgericht of in de naoorlogse jaren. Ze zijn 
verworteld in de historie van ons dorp. 

Het antwoord waar we deze keer naar op zoek gaan is: 
hoe vind je je plekje als nieuwe, jonge vereniging tussen 
alle grote broers en zussen. Mieke van Lohuijzen en Riet 
Visser van Zang-en Gospelkoor Inspiration geven ons een 
inkijkje in een jong verenigingsleven.

“We bestaan 27 jaar maar worden nog steeds gezien als  
‘de nieuwe’ in Terwolde” valt Riet Visser meteen met de 
deur in huis. Onbekend voelen ze zich niet maar echt ken-
nen doen veel Terwoldenaren Inspiration niet. Velen (her)
kennen de zangers en zangeressen vooral van het grote 
Dickens Festijn uit Deventer. Iets waar de vereniging 
natuurlijk best trots op is. “We zijn het enige koor dat de 
echte oude Christmas Carols zingt uit die tijdsgeest.” 

Dat het best moeilijk is om zich in de historie in te voe-
gen vinden Mieke en Riet zeker. Ze horen vaak dat ze 
een kerkkoor zijn en alleen in de kerk zingen. Een ander 
aspect waarom ze zich niet altijd als echte Terwoldse ver-
eniging herkent voelen, is het gegeven dat het koor niet 
alleen uit (oud) Terwoldenaren bestaat.

Mieke: “We zijn één van de weinige gospelkoren in de 
omgeving. Wil iemand graag gospelliederen zingen dan 
komen ze vanzelf bij ons uit.” Meteen vullen beide dames 
aan dat ze niet alleen gospel zingen. “We passen ons aan, 
aan de omgeving waar we optreden.” Musicalsongs, de 
bekende kerstliederen en hedendaagse liedjes, ook dat is 
het repertoire.

Door samenwerkingen met andere verenigingen uit 
Terwolde proberen ze hun plekje te vinden in het vereni-
gingsleven van Terwolde. Zo hebben ze opgetreden tij-
dens de Mega Muziek Marathons van muziekvereniging 
Ons Genoegen. Ook zingen ze mee tijdens de aubade op 
koningsdag samen met Eendracht. 

“We zijn niet een muzikaal geschoold koor, maar zingen 
wel meerstemmig.” Sommigen kunnen bladmuziek lezen 
maar velen kunnen dat niet. Door de inzet van de dirigent 
is dit geen belemmering. Alle stemmen worden ingezon-
gen door haar waardoor er thuis geoefend kan worden. 
“We zijn een hechte club met op dit moment maar 15 
leden, maar we doen het wel echt met z’n allen.” 

Rik Brummel nam 27 jaar geleden het initiatief om Inspi-
ration op te richten in Terwolde. Helaas kon hij er maar 
25 jaar van meemaken. Twee weken voor zijn overlijden 
hebben ze met z’n allen een muzikaal eerbetoon aan hem 
gebracht. Een nieuwe historie is in de maak!

Wil je graag meer informatie over Inspiration? Neem dan 
contact op met Riet Visser visser.terwolde@upcmail.nl

Extra
Doe je ook mee met Rabo Club Support Actie?

Jouw stem telt ook! 

Met jouw stem bij de Rabo Club Actie kunnen we door 
blijven gaan met het maken van mooie verhalen in de 
Terwoldse Post. 

Stem je ook?

Ga naar www.rabobank.nl/clubsupport en zoek op 
VERENIGING DORPSBELANGEN. 
Daar vind je de Terwoldse Post.

Bedankt!
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Spelen met Tante Hannie

Het plakboek ligt klaar en de ogen glinsteren. Even gaat 
Tante Hannie weer terug in de tijd, de tijd dat ze peuterjuf 
was. Ze was er nog niet bij vanaf het begin, maar na en-
kele weken werd ze benaderd door mevrouw Lugtmeyer 
of zij interesse had om te komen werken bij de peuter-
speelzaal. En zo begon Hannie, voor haar kinderen Tante 
Hannie, haar carrière als peuterjuf.

Begin jaren ‘70 nam de toenmalige huisarts van Terwol-
de, dokter Keestra, het initiatief om een peuterspeelzaal 
op te richten voor kinderen in de leeftijd van 2 tot 4 jaar. 
Het doel was het bevorderen van het samenspelen met 
leeftijdsgenootjes. 

“Ik kwam uit het Westen en ben door de (vakantie)liefde 
in Terwolde terecht gekomen. Heerlijk vond ik het, een 
dorp waar iedereen elkaar kende en de rust.” Spijt heeft 
ze nooit gehad. Terwolde en Tante Hannie horen bij 
elkaar.

De eerste tijd was café de Klok de thuisbasis maar deze 
kreeg een andere bestemming en al snel volgden er ver-
schillende locaties. De consistoriekamer van de kerk en 
Pniël op de Wijk, totdat er in maart 1973 een ‘bouwkeet’ 
ter beschikking kwam van de artsen van de Kadijk. 

De sportvereniging stelde een stukje grond ter beschik-
king op de hoek van de Everwijnstraat en vaders hielpen 
met afbreken en weer opbouwen. Op 3 november 1973 
werd het nieuwe onderkomen feestelijk geopend door 
Mamalou, uit de serie Pipo de Clown.

Tante Hannie vertelt met een lach op haar gezicht: “Voor-
dat we de deur van het slot haalden trapten we eerst hard 
tegen de deur om alle muizen weg te jagen.” 

De ochtenden werden gevuld met voorlezen, verven, puz-
zelen, zingen. In de herfst gingen ze met z’n allen naar 
het Bruggebos en Sinterklaas kwam elk jaar weer trouw. 
“Het is te veel om op te noemen wat we allemaal met de 
kinderen deden samen met hulpmoeders.” 

In 1982 volgde ze een cursus bij de Werkgemeenschap 
Kindcentra Nederland. Vanaf dat moment was Hannie 
officieel Peuterleidster.

Nadat het contract met de sportvereniging afliep ver-
huisden de kinderen en juffen via de oude kleuterschool 
aan de Leliestraat naar het dorpshuis D’olde Schole. En 
telkens weer stonden vele vrijwilligers klaar om het on-
derkomen kleurrijk in te richten. 

Het plakboek van Tante Hannie zit vol krantenknipsels, 
bedankkaartjes van haar kinderen, foto’s van alle activi-
teiten door de jaren heen. Om materialen en speelgoed 
te kopen werd er elk jaar een braderie gehouden waar ze 
o.a. poffertjes verkochten. Na 20 jaar neemt Tante Hannie 
afscheid van haar kinderen en als dank voor de vele jaren 
inzet krijgt ze een reis naar Parijs aangeboden samen met 
haar man.

“Het mooiste vind ik dat ik nog steeds door de kinderen, 
inmiddels zelf al vader of moeder, wordt begroet als 
Tante Hannie.”

Vrogger
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 Colofon
Aan deze Terwoldse Post 9-2021 
werkten mee:

Eindredactie: Tiara Dijkhof
Kernredactie: Janet Hietbrink, 
Connie van Mourik en 
Annemarie Jager

Opmaak en productie: 
Roman Reehuis en Stichting 
360graden Mens. Mede mogelijk 
gemaakt door Gemeente Voorst

Met dank aan:
Thijmen, Rianne, Marietje, Freek, 
Danielle, Elze, Marjan, Riet, Mieke 
en Tante Hannie.

Abonneren
Verspreiding
De Terwoldse Post wordt bij abon-
nees thuis in de brievenbus bezorgd. 

Wil je de Terwoldse Post in je 
brievenbus ontvangen?

Dat kan! Abonneer je dan gratis, 
stuur een mail naar:
dorpscontactpersoonterwolde@
gmail.com

Volg ons ook op Facebook en Insta:

Meedoen
Wil je meedoen aan het mogelijk 
maken van de Terwoldse Post?

Als redacteur, gastredacteur, vrij-
williger bezorgen, of denktank? 

Laat van je horen! 

Contact
dorpscontactpersoonterwolde@
gmail.com

Donaties
De Terwoldse Post kan voortbestaan 
met behulp van donaties. Wil je een 
donatie doen? Mail dan even naar: 
dorpscontactpersoonterwolde@
gmail.com

Uit de natuur
Bloeiende estafette

Alsof ik door een impressionistisch schilderij loop, met 
geur en geluid erbij. Ik wandel over het blauwe klom-
penpad bij de Emstermate langs een maisakker met een 
bonte rand van een meter of 3 breed met allemaal soorten 
kruiden en bloemen.

Deze bloemstroken zie je op steeds meer plekken langs 
akkers verschijnen. Dat is niet alleen een lust voor het 
oog: natuurlijke plaagbeheersing, gewasbestuiving, ver-
groten van biodiversiteit en verbetering van de bodem- en 
waterkwaliteit zijn andere voordelen.

De mengsels van de bloemen en kruiden worden zo 
gekozen dat de rand zo lang mogelijk bloeit en voor ver-
schillende insecten aantrekkelijk zijn. Zo bloeide in deze 
rand tot ongeveer juni klaproos, margriet, korenbloem en 
kamille en namen vanaf die tijd vele kleine zonnebloe-
men, kaasjeskruid en cosmea het over. En nu in oktober 
kunnen wij samen met de bijen, hommels en zweefvlie-
gen daar nog steeds van genieten. 

De opbrengst die de agrariër derft, wordt gecompenseerd. 
Vanuit de Provincie/Europa is subsidie beschikbaar. 

Maar ook de gemeente Voorst heeft geld beschikbaar 
gesteld. Op deze manier wordt de waardering van het 
agrarisch productielandschap vergroot en wordt een eer-
ste stap gezet naar natuur-inclusieve landbouw. 

In de toekomst zal met tellingen van insecten helder 
worden wat het effect is van deze bloemenranden. Het 
effect op mezelf is in elk geval dat ik heel blij wordt van 
de kleurige, geurige en zoemende akkerranden.

terwoldsepost
terwoldsepost


